
Správa kontrolóra 
(určené pre rokovanie Rady ZsTZ dňa 5.4.2025 v Piešťanoch) 

 
 

 
     Vážení tenisoví kolegovia, 
 
 
     Rada ZsTZ schválila na svojom minuloročnom zasadnutí novelizované stanovy 
zväzu, ktoré v článku X.1.  hovoria: „Kontrolór ZsTZ je nezávislý a najvyšší kontrolný 
orgán ZsTZ, ktorý usmerňuje a vykonáva kontrolu činnosti a hospodárenia ZsTZ“.  
 
     Už spomínané stanovy boli na MV SR vzaté na vedomie dňa 16.4.2024, ďalším 
dňom nadobudli platnosť a tým aj viaceré formálne náležitosti. Najvyšším výkonným 
orgánom ZsTZ je „Výkonný výbor“ (predtým Predsedníctvo ZsTZ). Zúčastnil som sa 
jeho všetkých štyroch zasadnutí, informovaný som bol aj o všetkých troch 
hlasovaniach „per rollam“, ktoré potrebovali bezodkladné stanovisko VV. Všetky 
zasadnutia boli zvolané pozvánkou v zmysle schválené plánu, schvaľované materiály 
boli vopred k dispozícii. K jednotlivým bodom zasadnutí prebiehalo hlasovanie, boli 
prijaté uznesenia a úlohy, ktoré boli následne vždy vyhodnocované. Rovnako je 
možné hodnotiť i hlasovania „per rollam“. Na zväzovej internetovej stránke sú 
k dispozícii všetky zápisy i ďalšie náležitosti. Za seba môžem povedať, že moje 
vstupy v rokovaniach neboli kontrolné, ale snažil som sa využiť skôr svoje odborné 
skúsenosti. 
 
      Pozitívne hodnotím aj skutočnosť, že VV sa popri organizačných záležitostiach 
začal viac zaoberať tenisom po športovej stránke. Za seba musím povedať, že tenis 
v našom regióne v celoslovenskom pohľade zaznamenal ústup zo svojich nedávnych 
najvyšších pozícií. Tomu však v prvom rade musíte pomôcť vy vo vašich kluboch. 
Verím, že tento názor akceptujete. 
 
      K hospodáreniu ZsTZ ste obdržali potrebné materiály.  Ja som mal ku kontrole 
sumár „Príjmy a výdavky v EUR s dokladmi“ a aj príslušné doklady. Jedná sa celkom 
o 384 položiek.  Účtovnú agendu zabezpečuje sekretár zväzu prostredníctvom 
účtovníka, ktorý vedie peňažný denník. Potrebu zjednotenia číslovania dokladov 
a ich evidencie som so sekretárom prerokoval.  Pozitívne hodnotím skutočnosť, že 
úhrady zo strany ZsTZ prebiehajú výlučne elektronicky, zväz nemá tzv. pokladňu 
s hotovosťou.  
 
     Mal som k dispozícii aj zväzom uzatvorené, ktoré zväzu priniesli určité príjmy. Tie 
rozhodujúce sú však financie zo STZ. Sú to prerozdelené prostriedky  ministerstva, 
ktoré vyžadujú náležité vyúčtovania. Mal som k dispozícii 5 dielčích vyúčtovaní, 
informoval som sa aj na ekonomickom oddelení STZ.  Všetky obdržané prostriedky 
ZsTZ  riadne vyúčtoval a zo strany STZ to bolo akceptované. V tejto záležitosti je 
však nutne byť pripravený ešte na kontroly hospodárenia STZ, ktoré následne môžu 
požadovať rozšírenú dokumentáciu nielen zo strany nášho zväzu, ale aj vašej 
klubovej evidencie týchto prostriedkov. To konštatujem z vlastných skúseností, 
zväzových i klubových. 
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       Ešte konštatovanie, že v priebehu hodnoteného obdobie som neobdržal 
k riešeniu žiadne podnety. 
 
       Záverom, kontrolór v sledovanom období nezistil žiadne zásadné skutočnosti, 
ktoré by boli v rozpore s predpismi. Drobné odporúčania boli akceptované. 
 
 
V Piešťanoch 5.4.2025                                                                       Rudolf Vrábel                                                         
       

 

 


